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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA  

MAGISTRÁT HLAVNÍHO MĚSTA PRAHY  

Zápis z 8. jednání 

 

Pro  Komise Rady HMP pro cyklistickou dopravu (KCD) 

 

Přítomni 

Stanislav Kozubek – předseda komise, Ing. arch. Tomáš Cach, Ing. Vratislav Filler, Ph.D., Petr 

Introvič, Pavel Karas, JUDr. Monika Krobová Hášová, Ing. Ladislav Malý, Pavlína Pacáková, 

Ing. Pavel Polák, RNDr. Miroslav Prokeš, Tomáš Prousek, Bc. Jan Zalabák,  

Mgr. Sylva Švihelová – tajemnice komise 

Hosté            

Omluveni Ing. Jaroslava Deutschová, Ing. Daniel Mourek, Ing. Květoslav Syrový, Mgr. Petr Štěpánek CSc. 

Zpracovala Mgr. Sylva Švihelová  Počet stran 3 
0

 

h 

Datum 
3. 11. 2015  

17:00-19:20 

 

Hlasování o usnesení (souhlasí - nesouhlasí - zdržel se) 

 

1. Kontrola plnění úkolů  

         

Úkol 2/1:   Aktualizovat usnesení 0544/2003 na období od roku 2015 a rozeslat komisi. 

      T: 13. 3. 2015        O: V. Filler 

      Stav 3. 11. 2015: rozpracováno. 

 

Úkol 3/4: Projednat koncepci financování a realizace opatření k vyznačování náhradního vedení bezpečné 

cyklistické dopravy po Rašínově a Masarykově nábřeží při akcích na náplavce. 

     T: 30. 4. 2015        O: P. Karas 

Stav 9. 6. 2015: Situace bude řešena v rámci obnovy značení cyklotrasy (CT) A 2 po Rašínově a 

Masarykově nábřeží. Komise doporučuje instalaci překlopného (proměnného) značení 

upravujícího pravidla běžného provozu i situace při uzavření náplavky. 

Stav 3. 11. 2015: dosud nesplněno ze strany TSK, předseda komise urgoval řešení u ředitele TSK.  

 

Usnesení 8.1: Komise doporučuje náměstkovi primátorky Petru Dolínkovi, aby byly finance na 

projektování cykloopatření zajištěny přímo v rámci městského rozpočtu na rok 2016. 

(12-0-0) 

 

Úkol 6/1: Zjistit jméno nově stanovené osoby na odboru správy a využití majetku, která se bude mít na 

starost řešení pozemků pro budování cyklistické infrastruktury, a informovat o tom RHMP. 

 T: 30. 9. 2015        O: S. Kozubek 

 Stav 3. 11. 2015: náměstek Dolínek přislíbil uvést jméno do 4. 11. 2015 

 Stav 4. 11. 2015: Výkup pozemků na SVM má na starost Ing. Jaroslav Konvalinka, vedoucí 

oddělení pozemkového servisu 

 

Úkol 7/1: Prověřit stav akcí Můstek – Malešice, Kačerov – Kamýk a H. Počernice (A261). 

     T: 31. 10. 2015        O: P. Introvič 

     Splněno. 

 

2. Informace z Odboru rozvoje a financování dopravy (RFD)  

Tajemnice komise informovala:  

- o chystané kampani „Nejezdi jako netopýr“ (4. a 5. listopadu 16:30-18:30), kterou RFD pořádá ve 

spolupráci s Oddělením prevence Městské policie hl. m. Prahy zaměřené na řádné osvětlení cyklistů 

v zimním období. 

- 4. listopadu dopoledne proběhne schůzka ohledně podoby nových cyklomap  
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- 12. listopadu od 14:00  proběhne v Grabově vile (Praha 8) II. setkání cyklokoordinátorů městských 

částí (MČ).  

- Stav projektů schválených KCD k realizaci je v tabulce na sdíleném disku. 

- Odbor RFD hledá koordinátora projektu marketingové kampaně na rok 2016 na plný úvazek. 

 

3. Informace z Technické správy komunikací (TSK) 
 

P. Introvič podal výklad k aktualizované tabulce plánu akcí TSK týkajících se cyklistické infrastruktury. 

T. Cach informoval o jednáních k projektu Krejcárek – Balabenka. Prodloužení CT by mělo být umožněno 

posunem oplocení objektu SŽDC. 

 

Úkol 8/1: Požádat TSK o vyřešení propojení CT Teplárenská – Jahodnice od křižovatky Teplárenská x 

Průmyslová x Tiskařská ke křižovatce Manželů Dostálových x Stružná. Klíčové je vyřešení 

průjezdu přes rumiště. 

 T: 30. 11. 2015         O: P. Karas 

 

Úkol 8/2: Připravit tisk pro Radu hl. m. Prahy s požadavky na Dopravní podnik týkající se 

informovanosti cestujících s jízdním kolem v metru.  

 T: 29. 2. 2016         O: S. Švihelová 

 

4. Ulice Na Dolinách 

Jan Zalabák vznesl dotaz ohledně možností opatření, která by umožnila pomocí značení legalizovat jízdu 

po chodníku. Jako příkladovou ulici vybral ulici Na Dolinách. Navržené řešení bylo shledáno jako 

možné, ale za jiných prostorových podmínek, tedy ne v navržené ulici.  

 

5. Cyklotrasa Ruzyně – Hostivice 

Na základě dotazu paní Petříkové z TSK byl diskutován průtah CT A16 přes areál Výzkumného ústavu 

rostlinné výroby (VÚRV).   

 

Usnesení 8.2: Komise žádá náměstka primátorky Petra Dolínka, aby inicioval jednání s VÚRV Ruzyně 

o povolení vedení CT A 16 areálem (nejlépe podle varianty 2). (12-0-0) 

 

6. Cyklistická infrastruktura v dopravním uzlu Lihovar 

Návrh řešení uzlu Lihovar, které v současnosti projektuje pan Juppa pod vedením pana Kittricha z TSK 

se členům komise nezdá jako přijatelný, naopak ho pokládají za naprosto nepodařený.   

 

Úkol 8/3: Svolat jednání pracovní skupiny k návrhům řešení cyklistické infrastruktury v uzlu Lihovar. 

  T: 30. 11. 2015         O: S. Švihelová 

 

7. Různé 

 Tajemnice komise žádá členy, aby plánovaná sdělení pro veřejnost konzultovali s odborem RFD kvůli 

jednotnému komunikačnímu plánu  

 

 P. Placáková informovala o projektu celonárodního registru forenzní identifikace jízdních kol, který je 

podporovaný ministerstvem vnitra   

 

Usnesení 8.3: Komise podporuje realizaci projektu forenzní identifikace jízdních kol v Praze. (12-0-0) 

 P. Polák doporučil k realizaci projekt cyklostezky A24 Dubeč – V Slatinách, cca 1 km  

 

Usnesení 8.4: Komise souhlasí a doporučuje TSK zařadit k realizaci projekt cyklostezky A24 Dubeč – 

V Slatinách. (12-0-0) 
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Použité zkratky: 

CT  cyklistická trasa 

KCD    Komise Rady hlavního města Prahy pro cyklistickou dopravu 

MČ  městská část 

MHMP   Magistrát hlavního města Prahy 

RFD    Odbor rozvoje a financování dopravy 

RHMP   Rada hlavního města Prahy 

SŽDC  Správa železniční dopravní cesty 

TSK    Technická správa komunikací hlavního města Prahy 

 

 

  

Příští jednání komise se uskuteční v úterý 1. 12. 2015 v 17:00 h v místnosti č. 349 v budově Nové radnice, 

Praha 1, Mariánské nám. 

 

 

Zapsal:  RNDr. Miroslav Prokeš     Upravila: Mgr. Sylva Švihelová  Ověřil: Stanislav Kozubek  


